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Abstract (en)
The invention relates to a plastic pallet for transporting and storing goods, consisting of an upper deck (3) having foot attachments (4a, 4b, 4c)
moulded integrally onto its underside and having a lower deck or a runner (1) having foot parts (2, 2a) moulded integrally onto its underside, the foot
attachments (4, 4a, 4b, 4c) of the upper deck (3) and the foot parts (2, 2a) of the lower deck or the runner (1) being arranged opposite one another
in mirror image and being plugged together in a plugging-in direction (S) at right angles to the horizontal plane of the pallet, the foot attachments
(4, 4a, 4b, 4c) of the upper deck (3) each having a hollow space (9), which is surrounded by a boundary wall (10) and is accessible in the plugging-
in direction (S) through an opening (10a), with a web element (8) which is arranged in said hollow space, is moulded in one piece and has web
surfaces extending in the plugging-in direction (S). The foot parts (2, 2a) of the lower deck or the runner (1) each have a plurality of continuations
(17, 18, 19, 20) which are moulded in one piece, extend in the plugging-in direction (S), are introduced through the opening (10a) in the boundary
wall (10) of the opposite foot attachment (4, 4a, 4b, 4c) of the upper deck (3) into the latter and form, with this web element (8) and its boundary wall
(10) a positive and frictional joint. Stop elements (4d, 27) for limiting the plugging-in path (H5) are constructed on the foot attachments (4, 4a, 4b, 4c)
of the upper deck (3) and/or on the foot parts (2, 2a) of the lower deck or the runner (1). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Kunststoff-Palette zum Transport und zum Lagern von Gütern, bestehend aus einem Oberdeck (3) mit an dessen
Unterseite einstückig angeformten Fußansätzen (4, 4a, 4b, 4c) und einem Unterdeck bzw. einer Kufe (1) mit an dessen Oberseite einstückig
angeformten Fußteilen (2, 2a), wobei die Fußansätze (4, 4a, 4b, 4c) des Oberdecks (3) und die Fußteile (2, 2a) des Unterdecks bzw. der Kufe
(1) einander spiegelbildlich gegenüberliegend angeordnet und in rechtwinkelig zur Paletten-Horizontalebene verlaufender Steckrichtung (S)
zusammengesteckt, wobei die Fußansätze (4, 4a, 4b, 4c) des Oberdecks (3) jeweils einen von einer Begrenzungswand (10) umschlossenen, in
Steckrichtung (S) durch eine Öffnung (10a) zugänglichen Hohlraum (9) mit einem in diesem angeordneten, einstückig geformten Stegelement (8)
mit in Steckrichtung (S) verlaufenden Stegflächen aufweisen, daß die Fußteile (2, 2a) des Unterdecks bzw. der Kufe (1) jeweils mehrere einstückig
geformte, in Steckrichtung (S) verlaufende Fortsätze (17, 18, 19, 20) aufweisen, die durch die Öffnung (10a) der Begrenzungswand (10) des
gegenüberliegenden Fußansatzes (4, 4a, 4b, 4c) des Oberdecks (3) in diesen eingeführt sind und mit diesen Stegelement (8) und mit dessen
Begrenzungswand (10) eine form- und reibschlüssige Verbindung bilden, und daß an den Fußansätzen (4, 4a, 4b, 4c) des Oberdecks (3) und/oder
an den Fußteilen (2, 2a) des Unterdecks bzw. der Kufe (1) Anschlagelemente (4d, 27) zur Begrenzung des Steckwegs (H5) ausgebildet sind.
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